
KLAIPĖDOS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBA

IŠVAŽIUOJAMOJO VIETOS ŪKIO IR KAIMO REIKALŲ KOMITETO

PROTOKOLAS

2021-11- Nr. T4-

Gargždai

Posėdis įvyko 2021-11-24. Pradžia 1000 val., pabaiga 1400 val.

Posėdžio pirmininkas – Jonas Dumašius, Vietos ūkio ir kaimo reikalų komiteto

pirmininkas. 

Posėdžio sekretorė – Simona Daukšienė, Tarybos ir mero sekretoriato specialistė.

Į Vietos ūkio ir kaimo reikalų komitetą išrinkti 7 Tarybos nariai. Posėdyje dalyvauja 5

Komiteto nariai: J. Dumašius, L. Piaulokaitė-Motuzienė, M. Pocius, V. Skuodas, A. Vainius.

Nedalyvauja: A. Adomaitis, A. Balnionienė.

Kvorumas yra.

Dalyvauja:

Savivaldybės įstaigų, Administracijos padalinių vadovai, kiti darbuotojai: A. Ronkus, A.

Vaitkė.

Svečiai:

UAB „Klaipėdos ugnė“ direktorius J. Petukauskas.

DARBOTVARKĖ:

1. Dėl Klaipėdos r. Šiūparių mokyklos-daugiafunkcio centro katilinės apžiūros.

2. Dėl Klaipėdos r. Agluonėnų lopšelio-darželio „Nykštukas“ katilinės apžiūros.

3. Dėl Klaipėdos r. Priekulės muzikos mokyklos katilinės apžiūros.

4. Dėl Klaipėdos r. Priekulės seniūnijos pastato katilinės apžiūros.

5. Dėl Klaipėdos r. Veiviržėnų Jurgio Šaulio gimnazijos katilinės apžiūros.

1. SVARSTYTA. Klaipėdos r. Šiūparių mokyklos-daugiafunkcio centro katilinės

apžiūra.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Komiteto pirmininkas J. Dumašius po atliktos Klaipėdos r. Šiūparių mokyklos –

daugiafunkcio centro katilinės apžiūros informavo, kad situacija yra labai prasta, pastatas

nerenovuotas, seni radiatoriai, nėra įrengtas boileris, todėl susidaro labai didelės šildymo sąnaudos.

Atsižvelgiant į tai, kad Šiūparių mieste mažėja gyventojų skaičius ir poreikis mokyklai, reikia įvertinti

ar reikalingas Šiūparių mokyklos-daugiafunkcio centro katilinės atnaujinimas.

Komiteto narys A. Vainius pritarė Komiteto pirmininko nuomonei ir pridūrė, kad norint,

jog katilinė būtų efektyvi būtina renovuoti Šiūparių mokyklą – daugiafuncį centrą, tačiau reikia

atsižvelgti į šio pastato perspektyvas.

Komiteto narė L. Piaulokaitė – Motuzienė, pasiūlė pasitarti su Švietimo ir sporto skyriaus

vedėju dėl mokinių skaičiaus mažėjimo ir tada spręsti klausimą dėl Šiūparių mokyklos –

daugiafunkcio centro renovacijos ir katilinės atnaujinimo.

Komiteto pirmininkas J. Dumašius pasiūlė klausimą dėl Šiūparių mokyklos –

daugiafunkcio centro renovacijos ir katilinės atnaujinimo apsvarstyti neeiliniame Vietos ūkio ir

kaimo reikalų komiteto posėdyje.

Visi Komiteto nariai vieningai pritarė Komiteto pirmininko siūlymui bendru sutarimu.

NUTARTA (bendru sutarimu). Sušaukti neeilinį Vietos ūkio ir kaimo reikalų komiteto

posėdį, kad apsvarstyti Klaipėdos r. Šiūparių mokyklos-daugiafunkcio centro perspektyvas.

2. SVARSTYTA. Klaipėdos r. Agluonėnų lopšelio-darželio „Nykštukas“ katilinės

apžiūra.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):
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Komiteto narys A. Vainius informavo, kad Agluonėnų lopšelio-darželio „Nykštukas“

katilinės būklė pakankamai gera, šildymo katilai yra naujesni, tačiau pastatas nėra apšiltintas kas

įtakoja didesnį dujų kiekio suvartojimą. 

NUTARTA (bendru sutarimu). Apžiūrėta Klaipėdos r. Agluonėnų lopšelio-darželio

„Nykštukas“ katilinė.

3. SVARSTYTA. Klaipėdos r. Priekulės muzikos mokyklos katilinės apžiūra.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Komiteto pirmininkas J. Dumašius įvardijo, kad pagrindinė problema yra tai, kad iš

vienos katilinės veda trys šiluminės trasos į tris skirtingus objektus, vienas iš jų – Priekulės muzikos

mokykla, todėl svarbu įrengti atskiras katilines.

NUTARTA (bendru sutarimu). Apžiūrėta Klaipėdos r. Priekulės muzikos mokyklos

katilinė.

4. SVARSTYTA. Klaipėdos r. Priekulės seniūnijos pastato katilinės apžiūra.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Komiteto pirmininkas J. Dumašius informavo, kad Priekulės seniūnijos katilinės būklė

yra labai prasta, šilumos mazgas senas ir kritinės būklės, jis šildo du pastatus – Seniūnijos ir Pirminės

sveikatos priežiūros centrą, susidaro tokia situacija, kad viename pastate būna labai šilta, o kitame –

šalta. 

Komiteto narys M. Pocius pritarė Komiteto pirmininko nuomonei ir pridūrė, kad pirmas

žingsnis šioje situacijoje būtų atskirti šilumos mazgus, juos atnaujinti, o tada spręsti dėl Priekulės

seniūnijos pastato renovacijos.

NUTARTA (bendru sutarimu). Apžiūrėta Klaipėdos r. Priekulės seniūnijos pastato

katilinė.

5. SVARSTYTA. Klaipėdos r. Veiviržėnų Jurgio Šaulio gimnazijos katilinės apžiūra.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Komiteto pirmininkas J. Dumašius informavo, kad Veiviržėnų Jurgio Šaulio gimnazijos

katilinės būklė yra pakankamai gera, nėra didelių problemų.

NUTARTA (bendru sutarimu). Apžiūrėta Klaipėdos r. Veiviržėnų Jurgio Šaulio

gimnazijos katilinė.

Komiteto nariai aplankė Veiviržėnų darželį, kurio katilinės būklę įvertino kaip labai

prastą - seni radiatoriai, nėra boilerio. Komiteto nariai kaip pagrindinę problemą įvardijo tai, kad

darželis yra tarp bendrabučių ir jie naudojasi viena katiline, šį atvejį reikia analizuoti atskirai ir spręsti,

kaip atskirti darželį nuo bendrabučio.

Kalbėjo (pagrindinės mintys):

Aplankius išvažiuojamojo Vietos ūkio ir kaimo reikalų komiteto posėdžio darbotvarkėje

nurodytų objektų katilines, Komiteto nariai aptarė Gargždų miesto autobusų stoties statybas, ir

pastebėjo, kad vykdomų statybos darbų terminai vėluoja, todėl Komiteto pirmininkas J. Dumašius

paprašė iki gruodžio 5 dienos Komitetui pateikti tokią informaciją:

1. Gargždų autobusų stoties statybų sutarties suma.

2. Gargždų autobusų stoties darbų vykdymo grafikas.

3. Kiek iš viso atlikta darbų Gargždų autobusų stoties statyboje gruodžio 1 dienai.

Vietos ūkio ir kaimo reikalų komiteto

pirmininkas                           Jonas Dumašius

Posėdžio sekretorė                       Simona Daukšienė
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